# 《单词百科:incompatible是什么意思?incompatible怎么发音?incompatible 的解释和用法》

英语单词incompatible是什么意思?incompatible怎么读?incompatible怎么发音?美加网为您整理了incompatible的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## incompatible怎么读

incompatible的读音:[ nk m pæt bl]

#### incompatible的意思

1、adj.不相容;矛盾,不能同时成立的;(与某物)不匹配;[医]配伍禁忌的;

# incompatible的相关词组

1、incompatible with 与...对立,不能处于和谐;

# incompatible的近义词

- 1、antagonistic adj.敌对的,对抗性的;
- 2、antipathetic adj.厌恶的,反感的;
- 3、clashing 相反;碰损险;
- 4、conflicting adj.相矛盾的,冲突的;
- 5、contradictory adj.对立的;

#### incompatible的反义词

1、compatible adj.兼容的;可共存的;和睦相处的;

### incompatible的双语例句

1. Democracy is incompatible with excessive, bureaucratic regimentation of social life.

受到过度的、官僚化的管制的社会生活中不存在民主。

2. NXCOMPAT: NO can be used to explicitly specify an executable as incompatible with Data Execution Prevention.

NO可用于将可执行文件显式指定为与数据执行保护不兼容.

3. She is not cold or frigid, she is thermally incompatible.

她并不冷淡, 只是温度不协调.

4. Pettiness was incompatible not only with their personalities, but with their presences.

谨小慎微不但同他们的个性,而且跟他们的仪表都是不相容的.

5. His plan is incompatible with my intent.

他的计划与我的意图不相符.

6. For the most part, these features were incompatible with threaded applications and produced inefficient code.

这些功能大部分与多线程应用程序不兼容,并会使代码效率低下.

7. Water is incompatible with fire.

水火不相容.

8. His behavior has been incompatible with his role as head of state.

他的行为与他的国家领袖身份不相称。

9. The married couple argued incessantly and finally decided to separate because they are incompatible.

这对夫妻不断争吵,由于实在无法相容,最后他们决定分手.

10. Thus, the argument concludes that omniscience and omnipotence are logically incompatible.

因此,争论断定那个上帝和全能是逻辑地不兼容的.

11. Many institutions exchange information by hand because of incompatible computer systems.

由于计算机系统不兼容, 许多机构通过人工方式进行信息交换。

12. The hours of the job are incompatible with family life.

这份工作的上班时间和家庭生活有冲突。

13. The proposal is incompatible with the present needs.

这个建议不合时宜.

14. His plan is incompatible with my own intentions.

他的计划与我的意图发生矛盾.

15. For example, the numbers reported for the growth in both GDP and fixed investment are incompatible.

比如, 官方给出的gdp增长数据和固定资产投资的增长数据就存在出入.

16. They feel strongly that their religion is incompatible with the political system.

他们强烈感受到他们的宗教信仰与政治体制不相称。

17. When it is incompatible, performance suffers.

而当其不相一致时, 执行情况将受到影响.

18. Within a procedure or function body, untyped parameters are incompatible with every type.

在过程或函数主体中, 无类型参数与任何类型都是不相容的.

以上是美加网为您整理的incompatible怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于incompatible的用法、incompatible的释义、incompatible的相关详情请点击:https://dict.tigzz.com/incompatible

